

احمد عماد رشيد مجيد الاوسي



الخبرات العمليّة

حاصل على شهادة البكالوريوس من جامعة القادسية / كلية الاداب / قسم علم الاجتماع

سنة التخرج : ٢٠١٣

حاصل على شهادة الماجستير من جامعة ايلام / كلية الاداب و العلوم الانسانية / قسم علم الاجتماع

سنة التخرج : ٢٠٢٢

المؤهلات العلميّة

حاصل على شهادة البكالوريوس من جامعة القادسية / كلية الاداب / قسم علم الاجتماع

سنة التخرج : ٢٠١٣

حاصل على شهادة الماجستير من جامعة ايلام / كلية الاداب و العلوم الانسانية / قسم علم الاجتماع

سنة التخرج : ٢٠٢٢

الدورات التدريبية

تمت المشاركة بالكثير من الدورات ذات البعد السوسولوجي و المشاركة في العديد

من دورات الوعي و التعاون الانساني ودورات التفاوض و حل النزاعات

البحوث المنشورة

عنوان رسالة الماجستير

(اسباب و دوافع التفكير الجمعي لدى المتظاهرين في واسط)

معلومات الاتصال

موبايل: ٠٧٧٣٢٠٧٩٦٥٢

Ahmed203939@gmail.com

ذكر

١٩٨٩/٩/٢٥

متز و ح

واسط

العراقية

اللغة العربية

العنوان الوطني

تدريس

المهارات

النص هنا

اللغات

النص هنا



Name & Personal Brief

Ahmed Imad Rashid Majeed Al-Awsi

Contact Info

Phone No.	07732079652
Email	Ahmed203939@gmail.com
sex	
25/9/1989	
Social status	
Waste-kut	
iraq	
arabic	

Skills

Text here

Languages

Text here

Experience

He holds a bachelor's degree from Al-Qadisiyah University / College of Arts / Department of Sociology

Graduation year: 2013

He holds a master's degree from Ilam University / Faculty of Arts and Humanities / Department of Sociology

Graduation year:

Education

He holds a bachelor's degree from Al-Qadisiyah University / College of Arts / Department of Sociology

Graduation year: 2013

He holds a master's degree from Ilam University / Faculty of Arts and Humanities / Department of Sociology

Graduation year:

Courses

Participated in many courses with a sociological dimension and participated in many

From awareness courses, humanitarian cooperation, and negotiation and conflict resolution courses

Published articles

Master's thesis title

(Reasons and motivations for groupthink among demonstrators in Wasit)